

OBSAH

Č l á n k y

Miloš Luković: Katun a katunská organizace středověkých Vlachů v centrálních a západních oblastech Balkánu.....	387
Petr Prokš: Balkánská politika Ruska a vstup Itálie do „Velké války“ (červenec 1914 – květen 1915)	417
Petr Novák: Sověty a Vysoká Porta. Sovětská zahraniční politika a Osmanská říše od brest-litevského míru po mudroské příměří.....	455
Alexandr Brummer: Rusko opět „slovanské“? České rusofilství a pozitivní obraz Sovětského svazu v posledních letech první republiky.....	499
Leoš Šatava: Etnicko-jazyková situace Aromunů v Makedonii. Kruševo: mládež jako indikátor etnické identity a vztahu k jazyku.....	533

CONTENTS

Articles

Miloš Luković: Katuns and Katun Organization of Medieval Vlachs in the Central and Western Balkan Regions.....	387
Petr Prokš: Russia's Balkan Policy and Italy's Entrance into the "Great War" (July 1914 – May 1915).....	417
Petr Novák: The Soviets and the Sublime Porte Soviet Foreign Policy and the Ottoman Empire from the Treaty of Brest-Litevsk until the Armistice of Mudros.....	455
Alexandr Brummer: Russia again "Slavic"? Czech Russophilia and Positive Images of the Soviet Union in the Last Years of the First Republic.....	499
Leoš Šatava: The Ethnolinguistic Situation of Aromanians in Macedonia. Kruševo: Youth as an Indicator of Ethnic Identity and Relationship to Language.....	533

СОДЕРЖАНИЕ

И с с л е д о в а н и я

Милош Лукович: Катун и катунская организация средневековых Влахов в центральных и западных областях Балкан.....	387
Петр Прокш: Балканская политика России и вступление Италии в «Великую войну» (июль 1914 – май 1915)	417
Петр Новак: Советы и Высокая Порты. Советская внешняя политика и Османская империя с Брест-Литовского мирного договора по Мудросское перемирие.....	455
Александр Бруммер: Россия опять «славянская»? Чешское русофильство и положительный образ России в последние годы первой чехословацкой республики.....	499
Леош Шатава: Этническо-языковое положение Аромун в Македонии. Крушево: молодежь как указатель этнической идентичности и отношения к языку.....	533